

NOTES TO APPLICANTS

Caring Engaging Smart (CES) Scholarship 2022 is now open for application. The scholarship aims to recognize residents residing in rental housing estate of the Hong Kong Housing Society (HS) who have distinguished academic attainments.

Eligibility

Successful candidate(s) (hereinafter referred to as Student(s)) must be resident with name included in the tenancy of the HS rental housing estate or rental portion of HS composite estate and is residing in the same address. They can be full-time or part-time students and sitting for the 'Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSEE) 2022'.

Scholarship

Under the CES Scholarship, the top 50 Students with best results will be granted a one-off cash award of HK\$5,000 in recognition of their outstanding academic achievement. Enrolment would be opened on 20 July 2022 at 20 rental housing estates.

Eligibility criteria

Applicant should:

1. Have attended the 'Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSEE) 2022' in the year of award and taken not less than 5 subjects; and
2. Each of the 4 core subjects, i.e. Chinese Language, English Language, Mathematics Compulsory Part and Liberal Studies, must be Grade 3 or above; and
3. Attainment of total 25 marks* or above in 5 best subjects; and
4. Awards will be granted to the top 50 achievers in the 5 best subjects (as per Item 3 above), the decision of HS/CES is final in case of dispute.

*Formula of marks for HKDSEE grading:

Grade 5**=7 Mark, Grade 5*=6 Mark, Grade 5=5 Mark, Grade 4=4 Mark, Grade 3=3 Mark, Grade 2=2 Mark, Grade 1=1 Mark

5. Each student is eligible for one application and one award in the scholarship application only.
6. Not eligible to Housing Society employees and their immediate family members.

Application procedure

Applicant should:

1. Enroll by filling in the application form and submit it together with the original and photocopy of 'Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSEE) 2022' Results Notice to the concerned HS Estate Management Office on or before 3 August 2022 (Wednesday), late application will not be entertained.
2. Shortlisted applicants may be required to attend an interview, tentatively in August 2022, if it is deemed necessary by HS/CES.
3. Estate Management Office will conduct validation of resident status and related information.

Result announcement

The results will be announced in August 2022 via written confirmation. Students who do not receive notification by the end of August 2022 should consider their applications unsuccessful.

Payment arrangement

Scholarship will be presented by cheques to the award recipients.

Presentation of Award

Awardees are required to attend the Caring Engaging Smart Scholarship Presentation Ceremony.

Important Notes

1. CES Scholarship is a programme managed by the Caring Engaging Smart (CES) of the Hong Kong Housing Society (HS). Student(s) must be resident with name included in the tenancy of the HS rental housing estate or rental portion of HS composite estate and is residing in the same address.
2. Please return completed application form together with the original and photocopy of HKDSEE Results Notice to Estate Management Office before the deadline for validation. Data supplied by the student(s) will be matched with the data records maintained by HS.
3. Awardee(s) will become HS Academy Alumni Club member.
4. All documents collected will be used for this application and HS Academy Alumni Club only.
5. The personal data and other related information provided in the application form will be used by the HS/CES only for the purposes related to the processing of application and administration of the scholarship and HS Academy Alumni Club. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to request access to, and correction of, their personal data.
6. Shortlisted applicants may be required to provide further information/ supporting document for the application. For those who cannot provide sufficient information/ supporting document to HS/CES, the application will be cancelled without further notification.
7. Eligibility criteria cited the minimum requirement only, awards will be granted to the top 50 achievers in the same examination who are genuine residents of HS rental housing estates. The decision of HS/CES is final in case of dispute.

Enquiries

For enquiries, please contact the Housing Society Estate Management Office.



HONG KONG
HOUSING SOCIETY
香港房屋協會



個人資料
Personal Particulars

請用黑/藍色原子筆填寫表格
Please use a Black/Blue ball pen to fill in the form

姓名(英)

Name (Eng)

姓名(中)

Name (Chi)

性別

Gender

聯絡電話(手提)

Contact Tel no. (Mobile)

(住宅)

(Home)

電郵

E-mail

地址(英)

Address (Eng)

學校名稱(英)

Name of School (Eng)

學校名稱(中)

Name of School (Chi)

全日制/兼讀學生

Full-time/Part-time Student

機密文件 CONFIDENTIAL

2022

DSE

房協友里獎學金

CES

SCHOLARSHIP





2022 香港中學文憑試成績

Results of Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSEE) 2022

申請規則

附2022年度香港中學文憑考試成績通知書副本
Attached copy of 2022 HKDSEE Results Notice

序號 Item	5科最優越成績(可包括核心科目) Best FIVE Subjects (can include core subjects)	成績 Result	分數 Marks
例 e.g.	中國文學 Chinese Literature	5*	6
1			
2			
3			
4			
5			
總分 Total Marks			

核心科目 Subject	成績 Result
中國語文 Chinese Language	
英國語文 English Language	
數學(必修部份) Mathematics (Compulsory part)	
通識教育 Liberal Studies	



聲明 Declaration

我已閱讀並完全理解「房協友里獎學金」申請規則內各事項，並承諾本人接受及遵守有關規則及協議〔包括房協/房協友里不時更新的相關規則〕。本人謹此聲明，本申請表所提供的資料均屬正確無訛，並會用作「房協友里獎學金」及「房協獎學金同學會」之申請用途。本人明白任何資料遺漏/失實陳述均可能令申請被拒。

I have read and fully understand the Notes to Applicants of the [Caring Engaging Smart \(CES\) Scholarship](#) and I agree to the terms of, and undertake to abide by the Notes [and such other requirements as specified from time to time by HS/CES]. I declare that the information provided in this application form is complete and true to the best of my knowledge. I understand that any omission/misrepresentation of information is liable to the decline of the award. I am aware that the information provided in this form will be used for assessment of my application and enrolment of HS Academy Alumni Club.

學生簽署
Signature of Student -----

學生姓名
Name of Student -----

日期
Date -----

戶主簽署
Signature of Tenant -----

戶主姓名
Name of Tenant -----

日期
Date -----

屋邨辦事處專用

FOR OFFICE USE ONLY

戶籍覆核
Tenancy Verified -----

與戶主關係
Relationship -----

收件日期
Received Date -----

備註
Remarks -----

覆核人
Verified By -----

屋邨單位編碼
IPMS Code -----

屋邨主管簽署及日期
EIC Signature & Date -----

「房協友里獎學金」現已接受申請。此獎學金旨在表揚居住於香港房屋協會（房協）出租屋邨有傑出學術成績的學生。

參加資格

成功的申請人(以下簡稱學生)必須為房協轄下出租單位租約內登記住戶及居住於相關單位，全職或兼職的學生均可報名申請，惟申請人必須為2022年應屆「香港中學文憑」考試考生。

獎學金

「房協友里獎學金」將頒授一次性獎金港幣5,000元予居住於房協轄下出租屋邨最優秀的50名學生，以表彰他們的傑出學術成績。報名將在7月20日開始於20個出租屋邨接受申請。

申請資格

申請人必須：

1. 為應屆「2022年香港中學文憑考試」(HKDSEE)考生，選考最少5科考試科目；及
2. 4個核心科目，即中國語文、英國語文、數學必修部分及通識教育科均須取得3級或以上成績；及
3. 由申請人自選成績最好的5科應考科目（可包括核心科目）計算總分，其總分必須在25分*或以上；及
4. 評審以(上述第3項)考試成績最優越的50名學生優先，房協/房協友里保留最終決定權。
*「香港中學文憑」分級計算方式：5**=7分，5*=6分，5=5分，4=4分，3=3分，2=2分，1=1分
5. 每名合資格學生只限申請「房協友里獎學金」一次，重覆申請即時作廢。
6. 房協員工及其直系親屬均不得申領「房協友里獎學金」。

申請程序

申請人士：

1. 須於2022年8月3日（星期三）或以前，將填妥的申請表連同「2022年度香港中學文憑考試」成績通知書正本及副本遞交房協屋邨辦事處，逾期申請將不獲受理。
2. 入圍的申請人可能會被房協/房協友里要求參加暫定於2022年8月舉行的面試。
3. 房協屋邨辦事處將會對申請人所提供的文件/資料進行核實。

得獎公佈

得獎結果將在2022年8月以書面通知各得獎者。申請人於2022年8月底仍未收到通知，即代表申請不獲接納。

獎項頒發

獎學金將以支票頒發給得獎者。

獎學金發放安排

得獎者必須出席「房協友里獎學金」頒獎禮。

注意事項

1. 「房協友里獎學金」是由房協/房協友里管理的項目。學生必須為房協出租單位租約內登記住戶，並居住於相關單位。
2. 請於截止日期前將填妥的申請表格，連同2022年度香港中學文憑考試成績通知書正本及副本遞交房協屋邨辦事處，以便辦事處核對資料。申請人所提供的資料將與房協現存資料核對。
3. 得獎者將自動成為「房協獎學金同學會」之會員。
4. 收集的所有文件只用於申請「房協友里獎學金」及「房協獎學金同學會」用途。
5. 申請表所提供的參加者個人及相關資料，房協/房協友里只會用作獎學金及「房協獎學金同學會」的申請及行政安排。參加者有權根據《個人資料(私隱)條例》的規定，要求查閱及改正有關個人資料。
6. 入圍的申請人可能會被要求提供進一步的資料/證明文件。對於未能提供足夠資料/證明文件的申請人，有關申請將會被取消，房協友里將不再另行通知。
7. 「房協友里獎學金」只頒發予房協出租屋邨住戶中「2022年度香港中學文憑考試」成績最佳的50名合資格申請人。如有任何爭議，主辦單位保留最終決定權。

查詢

如有查詢，請致電房協屋邨辦事處。

